
Innbyggermøte Løken 05.05.2025 

 
18 deltakere møtte opp 
 
Til stede fra kommunen: 
Agnes Kristoffersen, Cecilie Kinstad, Kjetil Hauger, Siri Bjørnstad, Anne-Kirsti Johnsen. Ordfører 
og varaordfører. 
 

 
 

1)Hvilke verdifulle kvaliteter har vårt lokalsamfunn? 

Sosialt og kulturelt liv 

• God dugnadsånd og frivillighet. 
• Fritidsklubben. 
• Kulturminner/ kultur (inkl. gamle kirkegården og Høland prestegård). 
• Løken kirke med velstelt kirkegård. 
• Løken senter med apotek og lokalbank. 
• Ulvehaugen – fungerer godt som omsorgsboliger. 
• Smia – teater, band, kultur. 
• Løken og omegn kulturbygg. 
• Variert kulturtilbud. 
• Idretten (HIUL, stadion, breddeidrett). 
• Fritidstilbud for unge savnes. 

 

Natur og friluftsliv 

• Nærhet til naturen og turområder. 
• Tilgang til tjern og natur (Damtjern, Fossheim – men begrenset tilgang pga. bommer). 
• Sykkelvei. 

 



Infrastruktur og tjenester 

• Bussen og kollektivtransport. 
• Oversiktlig miljø med god utbygging. 
• Løken helse- og servicesenter (men nedslitt). 
• Legekontor (behov for oppgradering). 
• Brannstasjonen. 
• Løken næringspark og Fosser næringspark. 
• Butikker og dagligvareforretninger (inkl. gjenbruken). 

 

2)  Hvilke møteplasser er viktigst for vårt lokalsamfunn nå og fremover? 

Eksisterende møteplasser 

• Gamle Høland prestegård. 
• Klubbhuset HIUL. 
• Låven og Aspehaug (åpen barnehage, pensjonister, ungdomsarbeid, kafe, KRIK). 
• Fritidsklubbene. 
• Smia. 
• Aktivitetsparken. 
• Løken senter og butikkene. 
• Halvorsens kafé og catering og samfunnshuset på Momoen. 
• Løken gamle kirkegård. 
• Skolen. 
• Leikvin. 
• Bjørkly. 

 
Ønsker og behov 

• Kafe i sentrum. 
• Tilgang til Fossersjøen for alle (i dag bom på veien inn). 
• Flere møteplasser for eldre. 
• Bedre utnyttelse av eksisterende lokaler (f.eks. Bjørkly, Låven, Aspehaug). 
• Møteplasser for mer enn bare fotball og håndball. 

 

3) Hvilken bolig- og befolkningsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn 
de neste 12 årene? 

Boligtyper og områder 

• Nye boligfelt og tomter (Engeråsen, Sultankroken). 
• Utvide eksisterende grender. 
• Bygge i høyden med næringslokaler i 1. etasje i sentrum. 
• Variert boligtilbud – også for unge og eldre Eneboliger, tomannsboliger og leiligheter. 
• Boligområder tilrettelagt for rullestol og barnevogn. 
• Bevare mulighet for spredt bebyggelse. 

 
Infrastruktur og tjenester 

• Infrastruktur må følge med boligbygging. 
• Oppussing av miljøgate på Løken. 



• Ønske om 1–7-skole også ønske om 1-10-skole. 
• Fotgjengerfelt til Kiwi/begravelsesbyrå/frisør. 
• Gangfelt ved Kiwi etterlyses. 

 
Bekymringer 

• Legekontoret er i uholdbar tilstand. 
• Skolen har overtatt helse- og servicebygg – det er negativt. 
• Ønsker å beholde og utvikle Bjørkly (f.eks. ungdomsskole). 
• Trafikksikkerheten på Fosser må bedres. 
• Flomskader på Fosser pga. utbygging. 
• Ønsker ikke vindkraft. 
• Ikke flere hus i Vestrengåsen-området. 

 

4)Hvilken nærings- og sentrumsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn 
de neste 12 årene? 

Næringsutvikling 

• Mer næring lokalt – ikke bare på Bjørkelangen og Aurskog. 
• Mer industri, både små og store. 
• Næring i miljøgata og i ulike bygg. 
• Håndverkssenter på prestegården (tradisjonshåndverk). 
• Utvikle Løken næringspark og Fosser næringspark. 
• Utvikle LNF-område nær HIUL til parsellhager (krever vei og adkomst). 

 
Sentrum og tjenester 

• Skape naturlige «årer» i sentrum – bedre sammenheng og overganger. 
• Sentrum som inviterer til å vandre, ikke bare handle. 
• Nytt tverrfaglig legesenter (kiropraktor, fysioterapeut, idrettssamarbeid). 
• Flere helsetjenester samlet og tilgjengelig. 
• Beholde Bjørkly til framtidig utbygging (skole). 
• Bygge ut Ulvehaugen med flere omsorgsboliger. 
• 1–10 skole på Løken. 
• Viktig med trafikksikkerhet for myke trafikanter. 

 
Samarbeid og identitet 

• Samspill mellom Løken og Hemnes – felles tjenester og mindre handelslekkasje. 
• Ønske om planlegging med mer luft og mindre tetthet. 
• Ønske om å forstå hvorfor folk flytter tilbake – bygge videre på det. 

 

Spørsmål/diskusjon- Kommentarer til innspillene 

Trafikksikkerhet og gangforbindelser 

• Det er ingen gangfelt over til gamle Løken prestegård. Kunne vært fint og hatt en 
forbindelse mellom parken som bygges på Løken og Prestegården. 



• Høland gamle prestegård – kombinere fra den nye parken og opp til prestegården for 
å skape en grønn sti. 

• Tror ikke man får gangfelt, fotgjengerovergang over riksvei. Gangfelt er der 
trafikkulykkene skjer – folk går bare over. – burde være lyskryss eller underganger. 

• Fosser: trafikken er overbelastende og belastende for folk og eiendommer. 
• Kommunen må se på avkjøringene – det er et lappeteppe i dag med farlige og skumle 

løsninger, spesielt for gående. Mange tør snart ikke gå der – folk kjører raskt og stygt. 
Behov for smartere løsninger, gjerne med alternative traséer bak bebyggelsen. 

 

Utbygging og arealbruk 

• Hafsteinsåsen: uttrykt sterk uenighet og negativ holdning til utvikling. 
• Det kan bygges mer i høyden og med fortetting i sentrum – det kan også legge til rette 

for nytt legekontor. 
• Miljøgata: forslag om fortetting, høyere bygg og næringslokaler i første etasje. 
• Engeråsen: spørsmål om fordeling av ansvar og kostnader for vann og avløp – kan 

utbygger ta større ansvar? 
• Det er allerede problemer med vann i området – viktig å løse disse før videre 

utbygging. 
 

Helse og velferd 

• Behov for nytt legekontor eller helsehus med bedre fasiliteter. 
 

Andre forhold 

• Skattumbakken – fått nei til dispensasjon. 
• Snødeponi ved Vandåsveien bør flyttes. 

 


